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بازگشت کامرانی به تمرینات تیم ملی بسکتبال
سرپرس�ت تیم ملی بس�کتبال ایران خبر اضافه شدن مهدی کامرانی به تمرینات 

را تایید کرد.
مهدی کامرانی، گارد راس تیم ملی بس��کتبال ایران که به دلیل بیماری فرزندش از حضور 
در تمرینات بازمانده بود، س��رانجام به تمرینات اضافه شد. احتمالا او در بازی دوستانه مقابل 

سوریه نیز به میدان برود.
مسعود عماری در این مورد به ایسنا گفت: کامرانی از روز گذشته با بهبود حال فرزندش به 
تمرینات اضافه ش��د و با ملی پوشان دیگر کار می کند. خوشبختانه حال فرزند مهدی کامرانی 

خوب است.
سرپرس��ت تیم ملی بس��کتبال ایران، در پاسخ به این س��وال که با این شرایط کامرانی در 
پنجره نخس��ت انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳ حضور خواهد داش��ت؟ توضیح داد: همه چیز به 
نظر کادرفنی بس��تگی دارد، اما ایشان در حال حاضر تمرینات را پیگیری می کنند و مشکلی 

وجود ندارد. 
تیم ملی ایران در حال حاضر خود را برای حضور در پنجره نخس��ت انتخابی جام جهانی و 
دیدار با تیم ملی بحرین آماده می کند. شاگردان مصطفی هاشمی روزهای پنجم و هشتم آذر 

با حریف خود دیدار می کنند.

 چهارمی مقصودلو تا پایان دور نهم رقابت های
برق آسای تاتا استیل

مرد ش�ماره یک ش�طرنج ایران در رقابت های تاتا اس�تیل تا پایان دور نهم، ۵.۵ 
امتیازی شد.

پرهام مقصودلو مرد ش��ماره یک ش��طرنج ایران که در رقابت های برق آس��ای تاتا استیل 
ش��رکت کرده اس��ت در دور اول این مس��ابقات مقابل سم ش��نکلند آمریکایی قرار گرفت و 
موفق ش��د به پیروزی دست یابد. ملی پوش ش��طرنج ایران که با ریتینگ برق آسا ۲۶۰۱ در 
این مس��ابقات حضور دارد در دور دوم مقابل نماینده هند شکس��ت خورد و در دو سوم مقابل 
نماینده دیگر هند تن به تساوی داد. در دور چهارم این رقابت ها مقصودلو مقابل آرونیان قرار 
گرفت و توانس��ت این شطرنج باز قدرتمند ارمنستانی را شکست دهد. آرونیان که با ریتینگ 
۲۷۶۷ در این رقابت ها حاضر شده است،  قهرمانی رقابت های برق آسای جهانی را در کارنامه 
خود دارد. ملی پوش ش��طرنج ایران در دور های پنجم، شش��م و هفتم مقابل ش��طرنج بازان 
هندی به پیروزی رسید تا در پایان دور هفتم، صدرنشین این رقابت ها شود. در دور هشتم تاتا 
استیل مقصودلو به مصاف لی کو آنگ لیم رفت و از قهرمان آسیا شکست خورد. مقصودلو در 
دور نهم هم شکست خورد تا این شطرنج باز با ۵.۵ امتیاز در رده چهارم این رقابت ها بایستد. 
مس��ابقات تاتا استیل که در هند پیگیری می ش��ود تا فردا )یکشنبه( ادامه خواهد داشت. در 
این مسابقات ۱۰ شطرنج باز برای قهرمانی به مصاف رقبای خود می روند. ملی پوش شطرنج 

ایران باید برای افزایش جایگاه خود فردا در ۹ دور دیگر به مصاف حریفان برود.

معرفی ۴ عضو جدید کمیسیون ورزشکاران
چهار عضو جدید کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک از سوی رییس کمیته 

المپیک انتخاب شدند.
پس از برگزاری دومین دوره انتخابات کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک و انتخاب 
۱۵ ورزش��کار، رییس کمیته ملی المپیک چهار نفر دیگر را برای عضویت در این کمیس��یون 
منصوب کرد. با انتصاب محمد بیداریان، ندا شهس��واری، ثریا آقایی و محمد باقری معتمد، ۴ 
عضو دیگر کمیسیون به استناد بند)۲-۱( ماده چهار آیین نامه که از اختیارات رئیس کمیته 

ملی المپیک است، ۱۹ عضو کمیسیون ورزشکاران نهایی شدند.
با توجه به عضویت هادی ساعی در کمیسیون ورزشکاران شورای المپیک آسیا، او همچنان 
عضو کمیس��یون ورزش��کاران باق��ی خواهد ماند تا بدی��ن ترتیب ۲۰ نفر نهایی کمیس��یون 
ورزشکاران بدین نحو  معرفی شوند. سجاد گنج زاده، حسن یزدانی، ذبیح الله پورشیب، احسان 
حدادی، بهداد سلیمی، امین بوداغی، شهربانو منصوریان، مجتبی عابدینی، زهرا نعمتی، فرزانه 
فصیحی، حمیده عباس��علی، مصطفی نودهی، محمد رضا گرایی، نجمه خدمتی، حسین ساوه 
شمشکی، محمد بیداریان، محمد باقری معتمد، ندا شهسواری، ثریا آقایی و هادی ساعی ۲۰ 

عضو نهایی کمیسیون ورزشکاران هستند.

سه ورزشکار اسنوبرد عازم هلند می شوند
سه ورزشکار اسنوبرد برای کسب س�همیه ورودی بازی های پارالمپیک زمستانی 

چین اول آذر عازم هلند می شوند.
س��ه اس��کی باز معلول در رشته اسنوبرد برای کسب س��همیه ورودی بازی های پارالمپیک 

زمستانی، روز روشنبه اول آذر راهی هلند می شوند.
حسین سولقانی، پوریا خلیل تاش و صدیقه روزبه نفرات ورزشکاران اعزامی به جام جهانی 
اسنوبرد را تشکیل می دهند. هدایت این تیم را الهه حسینی و مصیب صید )مربیان( و عیسی 

ساوه شمشکی به عنوان سرپرست بر عهده دارند.
این رقابت ها از ۹ آذر به مدت ۲ روز در هلند برگزار خواهد شد که ورزشکاران اعزامی پیش 
از شرکت در این مسابقات یک هفته اردوی تمرینی در هلند با کشورهای شرکت کننده برگزار 

خواهند کرد. بازی های پارالمپیک زمستانی اسفندماه ۱۴۰۰ در چین برگزار می شود.

اسلام جاهدی: 

دنبال طلای قهرمانی آسیا و پاراآسیایی چین هستم
عضو تی�م ملی قایقرانی معلولان گف�ت: بعد از پارالمپیک توکی�و با هدف گذاری 
صورت گرفته س�عی دارم در مسابقات قهرمانی آسیا و بازیهای پاراآسیایی چین در 

۳ ماده پاراکانو به مدال دست پیدا کنم.
اس��ام جاهدی ، اظهار ک��رد: بعد از بازیهای پارالمپیک توکیو به مدت ۴۵ روز اس��تراحت 
داش��تم و س��پس تمرینات خود را برای شرکت در مس��ابقات پاراکانو قهرمانی آسیا که اوایل 

اسفندماه در تایلند برگزار می شود، در دریاچه آزادی زیر نظر ایرج اقلیمی آغاز کردم.
وی گف��ت: در پارالمپی��ک توکیو فقط در یک ماده قایقرانی ش��رکت ک��رده بودم، اما برای 
مس��ابقات آینده س��عی دارم در تمام مواد پاراکانو در ۳ کاس Kl۲ و VL۳ , VL۲ حضور 
پیدا کنم. البته رشته تخصصی من VL۲  است و اگر مشکلی وجود نداشته باشد در مسابقات 

قهرمانی آسیا تایلند در یک کاس بالاتر یعنی VL۳ نیز شرکت خواهم کرد.
ملی پوش پاراکانو خاطرنش��ان کرد: همان طور که در کاس VL۲ نفر اول در قاره آس��یا 
هس��تم، سعی دارم در مسابقات قهرمانی آسیا تایلند و س��پس بازیهای پاراآسیایی چین، در 
دو ماده دیگر نیز روی سکو قرار بگیرم. جاهدی در پاسخ به این پرسش که آیا برای پیگیری 
تمرینات خود در آزادی با مش��کل خاصی مواجه نیستید، افزود: با وجود این که هنوز اردوی 
تیم ملی پاراکانو در دریاچه آزادی به صورت رس��می آغاز نشده است، اما فدراسیون قایقرانی 
همکاری خوبی با من دارد و تمام امکانات اعم از اسکان، تغذیه و... را در اختیار من گذاشته و 

بدون هیچ نگرانی تمرینات خود را در آزادی پیگیری می کنم.
وی در پایان همچنین از حضور یک مربی خارجی در تیم ملی قایقرانی خبر داد و خاطرنشان 
ک��رد: این مرب��ی برزیلی که در بازیهای المپیک توکیو نیز هدایت تیم ملی قایقرانی و پاراکانو 
ژاپ��ن را برعهده داش��ت، رزومه خیلی خوبی دارد که امیدوارم با حض��ور وی در کنار مربیان 

داخلی شاهد پیشرفت و موفقیت بهتر قایقرانان در مسابقات آینده باشیم.

با حضور ماموران نادو؛

 تمهیدات ویژه مبارزه با دوپینگ در مرحله نهایی
لیگ کشتی

فدراس�یون کش�تی به منظور جلوگیری از معضل بزرگ و ج�دی دوپینگ، اقدامات 
گسترده ای را برای مرحله پایانی لیگ برتر کشتی آزاد و فرنگی در نظر گرفته است.

بر اس��اس اهداف و اقدامات فدراس��یون و با همکاری س��تاد مبارزه با دوپینگ ایران )نادو( 
مأموران این س��تاد در مرحله نیمه نهایی و نهایی لیگ برتر کش��تی آزاد و فرنگی در س��الن 
رقابت ها حضور پُررنگی خواهند داش��ت و نس��بت به انجام تست دوپینگ به صورت گسترده 
اقدام خواهند کرد. فدراسیون کشتی بارها اعام کرده در صورت محرز شدن دوپینگ کشتی 
گیران ضمن اعام رس��می اس��امی در سایت فدراسیون، نسبت به اقدامات انضباطی و قانونی 
علیه آنها اقدام خواهد کرد و جریمه های این عمل ناشایست بر عهده خود کشتی گیر خواهد 
بود. مرحله نهایی رقابت های لیگ برتر کش��تی آزاد روز ۱۸ آذرماه در س��الن ۱۲ هزار نفری 
آزادی تهران برگزار می ش��ود. این در حالیس��ت که زمان و مکان برگزاری مرحله نهایی لیگ 

برتر کشتی فرنگی نیز بزودی اعام خواد شد.

کمیت�ه بین الملل�ی پارالمپی�ک ضمن اعلام 
برنامه های بازی های پاریس ۲۰۲۴ از شکس�ته 
ش�دن رکورد س�همیه های بان�وان و ماده های 

مدالی آنها خبر داد.
بازی ه��ای پارالمپی��ک پاری��س ۲۰۲۴ با حضور 
۴۴۰۰ ورزش��کار در ۵۴۹ ماده و ۲۲ رش��ته ورزشی 
برگزار خواهد شد و  تعداد ماده هایی که برای بانوان 
در نظ��ر گرفته ش��ده با افزایش ۸ عددی نس��بت به 
توکی��و ۲۰۲۰ به عدد ۲۳۵  رس��یده که در نوع خود 
یک رکورد است، و در مقایسه با بازی های پارالمپیک 
آتن ۲۰۰۴، یک پیشرفت ۲۸ درصدی محسوب می 

شود.
علاوه بر ماده های مدالی، تعداد سهمیه های بانوان 
هم با ۷۷ نفر افزایش نس��بت به آخرین دوره از بازی 
ه��ای پارالمپیک به عدد ۱۸۵۹ رس��یده که دو برابر 
بیش��تر از تعداد ورزش��کاران زن حاضر در بازی های 
س��یدنی ۲۰۰۰ است. این تعداد ممکن است تا اتمام 

فرآیند کسب سهمیه باز هم افزایش یابد.
در راس��تای حمای��ت از ورزش��کارانی ک��ه نیاز به 
حمایت بیش��تر دارند، تعداد م��اده های مدالی بوچیا 
از ۷ م��اده در توکی��و به ۱۱ م��اده در پاریس ۲۰۲۴ 
خواهد رسید. در همین راستا، حمایت های بیشتری 
از ورزش��کاران رش��ته های جودو و پارا روئینگ نیز 

انجام خواهد شد.
مهم ترین نکات در خصوص بازی های پارالمپیک 

پاریس ۲۰۲۴:
بدمینتون پس از ش��روع موفقی��ت آمیز در توکیو 
۲۰۲۰، ب��ا افزای��ش ۲ عددی با ۱۶ م��اده مدالی در 
پاری��س حضور خواهد یافت. تعداد ماده های رش��ته 

تکواندو ه��م از ۶ عدد به ۱۰ عدد در پاریس افزایش 
یافته  و تعداد س��همیه های رشته پارا تکواندو نیز با 

افزایش ۶۶ درصدی همراه خواهد بود.
•در رش��ته بوچیا ۸ ماده بر اساس جنسیت شرکت 
کنندگان ارائه خواهد شد. دسته بندی ماده های این 

رشته پیش تر به شکل میکس یا آزاد بود.

•رش��ته های پارا کانو و پارا ترای اتلان، با ۱۰ و ۱۱ 
ماده مدالی رکورد توکیو ۲۰۲۰ را خواهند زد.

•تعداد ماده های مدالی و سهمیه ورزشکاران در دو 
رشته پارا دوومیدانی و پارا شنا کاهش خواهد یافت.

•تع��داد س��همیه ه��ای در نظر گرفته ش��ده برای 
ورزش��کاران زن در ۱۰ رش��ته ورزشی بیش از توکیو 

۲۰۲۰ است. 
اندرو پارسونز، رئیس کمیته بین المللی پارالمپیک 
در خص��وص برنامه های بازی ه��ای پاریس ۲۰۲۴ 
اظهار کرد: "در رویداد پیش رو به دنبال ایجاد فرصت 
های بیش��تری برای بانوان و ورزش��کاران با نیازهای 
حمایتی بیش��تر هس��تیم. دو برابر کردن ورزشکاران 
زن در کمتر از ۲۵ س��ال پیشرفت بسیار چشمگیری 
محسوب می شود، اما نابرابری جنسیتی موجود نشان 
از آن دارد که همچنان کار بسیاری در این حوزه باید 

انجام شود."
او ادام��ه داد: "ع��لاوه بر حمایت های بیش��تر از ۳ 
رشته ورش��ی، پاریس ۲۰۲۴ نگاه یکس��انی به تمام 
رش��ته های ورزش��ی تیم��ی دارد، و ۸ تی��م در هر 
رقابت ش��رکت خواهن��د کرد. این اقدام��ات، کارایی 
برگزارکننده را افزایش می دهد و به برابری جنسیتی 
کم��ک خواه��د کرد و فرص��ت های بیش��تری برای 

ورزشکاران سایر رشته ها فراهم خواهد نمود."

پیشکس�وت کش�تی ایران با انتقاد از چرخ�ه انتخابی تیم 
ملی کش�تی فرنگی برای مسابقات قهرمانی جهان و بازی های 
آس�یایی، گفت: در این طرح انتخابی رو در رو نداریم و باز هم 

مثل سابق روش گلخانه ای را اجرا می کنیم.
بهرام مشتاقی ، درباره ارزیابی خود از طرح سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی برای انتخاب ملی پوش��ان اعزامی ایران به رقابت های قهرمانی 
جهان و بازی های آس��یایی تحت عنوان"چرخ��ه انتخابی تیم ملی"، 
اظه��ار کرد: به اعتقاد من اگر قرار اس��ت باز ه��م نفرات ملی پوش در 
تورنمنت های خارجی و با نظر سرمربی تیم ملی انتخاب شوند، شرایط 
هی��چ تفاوتی نکرده و ن��ام این طرح را نمی توانی��م "چرخه انتخابی" 

بگذاریم.
پیشکسوت کشتی ایران، افزود: چرخه انتخابی تیم ملی یعنی اینکه 
همه مدعیان به یک اندازه ش��انس رس��یدن به دوبن��ده تیم ملی را 
داش��ته باش��ند و مدال آوران جهانی و المپیک ما نی��ز در انتخابی رو 
در رو با دیگر مدعی��ان مبارزه کنند، نه اینکه باز هم بخواهیم نفرات 
ملی پوش را در تورنمنت ها و بر اس��اس نظرات و تحلیل های شخصی 

انتخاب کنیم.
وی خاطرنش��ان کرد: درست اس��ت قهرمانان ما نتایج خیلی خوبی 
را در مس��ابقات جهانی رقم زدند، اما در این میان تکلیف نفرات دوم 
محمدعلی گرایی، ساروی یا س��ایرین چه می شود که می خواهند به 
دوبنده تیم ملی برس��ند؟ اگ��ر این قهرمانان باز هم ب��ه دنبال مدال 
جهانی هس��تند خب باید در انتخابی رو در رو حقشان را بگیرند و بار 

دیگر صاحب دوبنده تیم ملی شوند. چطور می شود روس ها کشتی گیر 
بزرگی مثل ولاس��وف را کنار می گذارند و حق را به حق دار می دهند 
اما ما باز هم می خواهیم مثل روال گذش��ته کشتی گیر انتخاب کنیم 
و نام آن را هم چرخه انتخابی گذاش��ته ایم. مشتاقی با تاکید بر اینکه 
این چرخه ناقص اس��ت، گفت: اس��مش را چرخه انتخابی گذاشته اند 
اما در حقیقت  می خواهند مثل روال گذش��ته همان روش گلخانه ای 
را اج��را کنند. باید انتخابی تیم مل��ی در نهایت به صورت رو در رو و 
نهایتا با یک یا دو کیلوگرم ارفاق وزن برگزار ش��ود. تیم بسیار خوبی 
داریم که نایب قهرمان جهان ش��ده اما نباید ب��ه همین نفرات اکتفا 
کنیم. اگر کشتی گیران ما خیالشان بابت دوبنده راحت باشد به ضرر 

کشتی ایران تمام خواهد شد. ما باید دو تیم برای مسابقات جهانی و 
بازی های آس��یایی داشته باشیم و با این اوصاف چاره ای جز توجه به 

همه مدعیان نداریم.
وی ادامه داد: در گذشته ما نفراتی مثل ابراهیم جوادی با ۳ طای 
جهان را داشتیم اما برای او مقابل اسامی و واعظی انتخابی گذاشتند، 
یا فرح وشی که قهرمان جهان بود با خدر کشتی گرفت و برزگر هم با 
فرهنگ دوست انتخابی رو در رو داشت، شرایط به شکلی بود که همه 
به یک اندازه شانس رسیدن به دوبنده تیم ملی را داشتند و الان هم 
اگر می خواهیم به س��مت جلو حرکت کنیم، چاره ای جز انتخابی رو 

در رو و توجه به همه داشته هایمان نداریم.
دارنده مدال طای بازی های آسیایی ۱۹۷۴ تهران، در ادامه گفتگو 
با ایسنا، با تاکید بر اینکه ما نیز قبول داریم محمد بنا یکی از بهترین 
مربیان کشتی فرنگی در جهان است، گفت: به هر حال او نیز ۶۲ ساله 
است و نهایتا تا ۳ سال دیگر سرمربیگری را کنار می گذارد، آیا نباید از 
ظرفیت او استفاده شود و مربی بسازیم تا بعد از رفتن بنا چند مربی 
خوب داشته باشیم؟ من از فدراسیون کشتی تقاضا می کنم دوره های 
۲۰ روزه مربیگ��ری را برگ��زار کند و آقای بنا ه��م بیاید و برای دیگر 
مربیان تدریس کند. خود من هم در کاس تدریس آقای بنا شرکت 
می کنم تا از او یاد بگیرم. مشتاقی خاطرنشان کرد: محمد بنا در این 
دوره ها فنون کشتی را هم نشان بدهد چرا که کشتی فقط کوچ کردن 
کنار تشک نیست. او به مربیان ما راه و رسم مربیگری را آموزش دهد 

تا بعد از او مربیانی در سطح جهانی داشته باشیم.

مشتاقی: نمی توانیم به روش گلخانه ای بگوییم چرخه انتخابی

مع�اون  وزیر ورزش گفت: یکی از سیاس�ت های وزارت ورزش و 
جوانان حمایت از میزبانی مس�ابقات بین المللی است، زیرا اعتقاد 
داری�م ورزش ف�ارغ از نژاده�ا و رنگ ه�ا س�بب نزدیکی ملت ها 

می شود و ما باید از این فرصت استفاده بهینه ای داشته باشیم.
مهدی علی نژاد ش��نبه شب در مراس��م افتتاحیه اولین دوره مسابقات 
قهرمان��ی جهان تکواندو و کاراته ناش��نوایان، ضمن تش��کر و قدردانی از 
فدراسیون ناشنوایان به خاطر میزبانی شایسته ای که از این رویداد جهانی 
داشته است، اظهار کرد: جا دارد از همکاری دو فدراسیون کاراته و تکواندو 

نیز برای برگزاری این میزبانی، تشکر ویژه ای داشته باشم .
او با اش��اره به تیم های خارجی ش��رکت کننده در مس��ابقات قهرمانی 
جهان تکواندو و کاراته ناش��نوایان، خاطرنش��ان کرد: این نوید را به شما 
می دهم که روزهای خوبی را در تهران، این شهر زیبا خواهید داشت. یکی 
از سیاست های ما در وزارت ورزش و جوانان حمایت از میزبانی مسابقات 
بین المللی اس��ت، زیرا اعتقاد داریم با برگزاری این میزبانی ها فرصت پیدا 

خواهیم کرد تا دیگران را با تمدن و فرهنگ کشورمان آشنا کنیم.
عل��ی نژاد اف��زود: ورزش فارغ از ه��ر گونه رنگ ها، نژاده��ا و .. . باعث 

نزدیکی ملت ها می شود و ما باید از این موقعیت ویژه استفاده کنیم.
مع��اون وزی��ر ورزش اضافه کرد: ورزش جایگاه خوب��ی در بین مردم و 

مسوولان کشور دارد، برگزاری این مسابقات هر چند در شرایط کرونایی 
سخت است، ولی برگزاری این گونه رویدادها نشان می دهد که ورزش در 
دل ما زنده است و به ما یادآوری می کند زندگی هنوز در جریان است.

وی در پایان گفت: امیدوارم در این چند روزی که میهمان ما هستید، 
از رقابت��ی که پی��ش رو دارید، لذت ببرید و با س��امتی به کش��ور خود 

بازگردید.
ت�اش وزارت ورزش برای اص�اح قانون س�رباز قهرمان مدال 

آوران ناشنوا در مجلس

معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش و جوانان همچنین در 
جمع خبرنگاران گفت: در تاش اصاح قانون سرباز - قهرمان مدال آوران 
ناش��نوا در کمیسیون اجتماعی مجلس هس��تیم، در صورت تصویب این 
قانون در صحن علنی مجلس، مدال آوران ناش��نوا نیز استخدام ارگانهای 

دولتی خواهند شد.
وی با اشاره به اباغ پروتکل های هوشمند از اول آذر در ورزش، افزود: 
روز گذش��ته با هماهنگی س��تاد ملی مبارزه با کرونا در بازی استقال و 
نس��اجی این پروتکل هوش��مند با حضور ۵ هزار نفر تماشاگر به صورت 

آزمایشی اجرا شد که البته نواقصی وجود داشت که باید مرتفع شود.
وی گفت: این نواقص فردا یکشنبه در کمیته تخصصی ستاد ملی مبارزه 
با کرونا در وزارت ورزش بررس��ی خواهد شد. البته امروز نیز جلسه ای در 
این زمینه داش��تیم و برخی از مشکات و نواقص بررسی و مورد ارزیابی 

قرار گرفت.
علی نژاد خاطرنش��ان کرد: از اول آذر پروتکل های هوش��مند در ابعاد 

مختلف از جمله ورزش در تمام رشته ها عملیاتی خواهد شد.
وی در پای��ان گفت: وزارت ورزش همواره نگاه ویژه ای به فدراس��یون 
ناشنوایان داشته و هر زمان میزبان مسابقاتی بوده، حمایت لازم را از این 

فدراسیون داشته است.

مراسم افتتاحیه مسابقات قهرمانی جهان تکواندو و کاراته ناشنوایان

تلاش وزارت ورزش برای اصلاح قانون سرباز قهرمان مدال آوران ناشنوا در مجلس

اعلام برنامه بازیهای پارالمپیک پاریس

رشیدوف: فقط طلای المپیک را کم دارماردوی دوومیدانی کاران در ترکیه و بوشهر
ع�اوه ب�ر ورزش�کارانی که در ش�هرهای خود ش�رایط 
تمرینی دارند، تعدادی از ورزش�کاران به ترکیه و بوش�هر 

اعزام شده اند.
اردوی آماده سازی تعدادی از دوومیدانی کاران شروع شده است؛ 
سجاد هاش��می همراه با مهدی پیرجهان و میاد ناصح جهانی به 
ترکیه اعزام شده اند و تعدادی هم از روز)شنبه( اردوی خود را در 
بوش��هر آغاز می کنند. از طرفی فرزانه فصیحی هم طی روزهای 
آینده به صربستان اعزام می ش��ود تا زمان مسابقات داخل سالن 

قهرمانی آسیا، در اروپا تمرین کند.
علی رضایی، به اعزام س��ه دونده ایران به ترکیه اشاره و بیان کرد: فدراسیون برنامه ای برای اردوی خارج از 
کشور انفرادی و با هزینه فدراسیون ندارد اما با توجه به اینکه مربی این عزیزان در ترکیه حضور دارد با هزینه 
حامی فدراسیون و کمک هایی که قرار بود با توجه به سطح بندی ورزشکاران در ایران به آنها پرداخت کنیم، 
به ترکیه رفتند. مس��ابقات داخل سالن آس��یا ۲۲ بهمن ماه در قزاقستان برگزار می شود و این ورزشکاران تا 
آن موقع در ترکیه می مانند. اگر ورودی های مد نظر فدراس��یون را کس��ب کنند از ترکیه به قزاقس��تان اعزام 

می شوند.
او در مورد سهم فدراسیون در اعزام این ورزشکاران گفت: ما دقیقا آن مبلغی  را که بر اساس سطح بندی و 

برای اردوی داخلی آنها در نظر گرفته بودیم، پرداخت کردیم.
رضایی در پاس��خ به اینکه مربی مهدی پیرجهان هم به ترکیه اعزام می ش��ود، بیان کرد: آقای پیرجهان و 
ناصح جهانی با آقای ایوب دادروان کار می کردند اما مدتی است که این دو با آقای شهریار سیه جانی  )مربی 
سجاد هاشمی( کار می کنند. البته ما نمی خواستیم از آقای دادروان جدا شوند و آقای پیرجهان را هم نصیحت 

کردیم اما تصمیم خود را گرفته بود و احساس می کرد با مربی دیگری بهتر رشد می کند. 
او به برگزاری اردوی بوشهر هم اشاره کرد و گفت: این اردو مخصوص ورزشکارانی است که در استان خود 
شرایط تمرینی خوبی ندارند. این اردو را به تمام ورزشکاران ملی و مربیان اطاع دادیم که اگر در استان خود 
ش��رایط تمرینی ندارند، در این اردو که با همکاری دانشگاه آزاد به مدت دو هفته است، شرکت کنند. ریحانه 
مبین��ی با مربی اش آقای بادپی، داریوش صمیمی با علی ش��یریان و صادق صمیمی و خانم فرانه فصیحی به 
بوش��هر رفته اند.   او در مورد اعزام فرزانه فصیحی به صربس��تان گفت: احتمالا آخر هفته جاری یا هفته آینده 
به صربس��تان می رود و فدراس��یون تنها مبلغی را پرداخت می کند که برای اردوی داخلی او در نظر گرفته و 

مابقی با اسپانسر است.

دارن�ده مدال برنز وزن 65 کیلوگرم کش�تی آزاد 
المپیک توکیو عنوان کرد پیشنهاد مبارزه در لیگ 

کشتی ایران را رد کرده است.
گادژی مراد رش��یدوف برنده م��دال برنز المپیک توکیو 
و قهرمان س��ال ۲۰۱۹ جهان درباره ش��رایط خود بعد از 

المپیک و برنامه های آتی به صحبت پرداخت.
- همه کش��تی گیران در رقابتهای پی��ش رو به میدان 
می آین��د، اما از ش��ما و بهترین دوس��تت اوگویف خبری 

نیست. آیا تصمیم گرفتید  استراحت کنید؟
- من همیش��ه بعد از مس��ابقات بزرگ اس��تراحت طولانی می کنم و حالا که سال پرتنشی بود، 
اس��تراحت ویژه مورد نیاز اس��ت. من دوس��ت دارم در کنار خانواده ام باشم، پسرم در حال بزرگ 

شدن است، او نیز باید مورد توجه قرار گیرد.
 - به خاطر آسایش خانه، تصمیم گرفتید مسابقات جهانی اکتبر در اسلو را قربانی کنید؟

- هنوز باید تحت درمان پزشکی قرار بگیرم. هر دو زانو آزارم می داد. من زانو چپ را دو بار عمل 
کردم. در چنین مواقعی به استراحت نیاز است.

- آیا برای حضور در مسابقات باشگاه های خارجی دعوت شده اید؟
- فرصتی برای حضور در لیگ های ایران و آلمان وجود داشت، اما نپذیرفتم، چون باید به فصل 

بعد فکر می کردم و با آرامش و سامت به آن نزدیک می شدم.
- شما از تمام مسابقات بزرگ مدال دارید، آیا انگیزه خود را از دست داده اید؟

ام��ا م��ن مدال طای المپیک ندارم. انگیزه ادامه مبارزه تا المپیک بعدی به محض باخت من در 
نیمه نهایی در توکیو ظاهر ش��د. باخت در نیمه نهایی المپیک خیلی ناراحت کننده بود. دوس��ت 
نداشتم مبارزه کنم و برنز بگیرم ولی صحبت های پدرم من را آرام کرد. الان فقط به المپیک بعد 

فکر می کنم.
-الان چطور تمرین می کنی؟

-  روزی یکبار تمرین سبک دارم. من به سالن مدرسه Kuramagomedov در کاسپیسک 
می روم. مثل همیش��ه برادرم ش��امیل به من کمک می کند، او مربی من اس��ت. ما برای مسابقات 

یاریگین آماده می شویم که این اولین مبارزه من بعد از المپیک است.


